
Bijlage: verzameling aan input t.b.v. motie 20K-bomenplan Gennep 

D66 heeft op 19 oktober op straat informatie opgehaald.

Iedereen die we hebben gesproken,  wil meer bomen in Gennep.
Achter de Weverflat wordt veel genoemd als mooie plek.

Ook Maas en Niers worden genoemd. Er zijn daar veel bomen weggehaald of verdwenen de 
afgelopen jaren. De mensen waarmee we gesproken hebben realiseren zich het belang van 
een open landschap en de noodzaak van het waterbergend vermogen van ons gebied. Maar 
men vindt het ook te kaal en wenst dat er bomenpartijen en bosjes komen op veel van die 
lege en kale plekken.

Aandacht voor fruitbomen en notenbomen. Een oma had met haar kleinkinderen een volle 
zak kastanjes geraapt bij het Martinushof. Dat was een mooie illustratie van deze wens door 
verschillende mensen geuit.

Bomen in het centrum terug. Nu is er zoveel steen en heel weinig groen

Bij Dichterbij, bij het hoofdgebouw. Maar ook de bossen (Heijense bos) kennen veel kaalslag 
de afgelopen jaren. Het Heijensebos wordt ook genoemd als een slecht onderhouden bos.

Enkele mensen gaven aan dat er wellicht meer mogelijk is met het openbaar groen in de 
woonwijken. Een meneer vertelde dat hij graag mee wil werken aan het onderhoud om 
daarmee mooier groen in de straat te krijgen. Het is nu saai en onderhoud is eenmaal per 
jaar met een grote zaag. Daar zou veel meer mogelijk kunnen zijn.

Tot slot is er een oproep gedaan om meer samen te werken met de natuurorganisaties, 
scholen en zorginstellingen bij de verdere ontwikkeling van plannen.





Eerder hebben we via mail diverse reacties gehad.
In een notedop:

 Frustratie over bomenkap waarvoor stoeptegels in de plaats komen. 

 Kritiek op het onderhoud groen: er wordt te vaak en te fors gemaaid (ten koste van 
insecten en bloemenleven). Maak gebieden die bloem -en insectenrijk zijn (achter de 
Weverflat).
Werk samen met natuurorganisaties, KBO, scholen enzovoort. Stimuleer groene 
diversiteit in tuinen en bermen.
Tot slot de wens voor een succesvolle vordering met ons idee.

 Succes met jullie werk. Geen trek en energie om te investeren in de politieke kant 
van de natuurzaken. Oproep voor jonge mensen om mee te willen denken.

 Goed idee. Graag op het Pagepark een aantal bomen bij planten. Er staan nu wat iele 
boompjes en wat dode. Jammer dat hier niet meer aandacht voor is.

 Milsbeek mist een parkachtige omgeving nabij de dorpskern.
Op het veld tussen de Langstraat/Plateel/Draaischijf staan nu een paar oude 
kersenbomen. Naar verluidt een oude boomgaard van een boerderij die aan de 
Langstraat heeft gestaan.
Het zou mooi zijn als hier een parkachtige omgeving gerealiseerd kan worden met 
aanplant van wat extra bomen. Aan de Langstraat worden nu huizen gebouwd met 
een voetpad vanaf de weg tot aan dat veld. Mooie toegang vanuit de kern tot zo'n 
parkje denk ik dan.
Twee vliegen in één klap. Behoud van cultuurhistorische omgeving en een groene 
aanwinst voor Milsbeek.

 Meer groen en bomen in Milsbeek. Achter de Plateel ligt nog een mooi stuk grond 
dat hiervoor geschikt is. Dit met oude kerenbomen. Een mooi park waar bomen, 
groen en insecten de ruimte hebben. Een aanwinst voor het dorp en een doe-locatie 
voor de kinderen.



Foto’s achter de Plateel -  Milsbeek


